



REFERAT STYREMØTE 6 2025

Møtested:	Frivillighetshuset, Kolbotnveien 7
Dato:	12. juni 2025
Tid:	19:00 – 21:45
Tilstede:	Nina Vøllestad (NV), Oskar Andreas Kleven (OK) (via Teams), Anne Grete Kaasa (AGK) (via Teams), Rune Nilsen (RN), Ellen Halaas (EH)
Forfall:	Gabrielle Drageseth (DG), Knut Oddvar Nerheim (KON)
Referent:	Lisbeth Brosvik Coste (LBC)
Gjester:	Sissel Gransæther, fagsjef idrett og friluftsliv
Neste styremøte	21. august

Saksnr		Ansvar
53/2025	<i>Beslutningssak</i> Godkjenne referatet fra styremøte 5. mai 2025 Vedtak: Referat etter styremøtet 5. mai 2025 er godkjent	
54/2025	<i>Beslutningssak</i> Konstituering av nytt styre Styret gjorde en gjennomgang av Internkontroll-dokumentet. Det ble gjort korrigerende i punkt 1, tilføyet inkluderingsansvarlig. Styret var enige om at punkt 3 om jevnlig rapportering fra DL ikke trenger å være skriftlige rapporter, men at styret skal holdes løpende orientert om saker som håndteres eller hvor IR har vært involvert. Slik rapport kan være muntlig i styremøter. Avgjørelse vedr signaurrett utsettes til neste styremøte. Gjennomgang av fakturakontroll/bilagsgodkjenning utsettes til neste styremøte. Et oppdatert internkontroll-dokument fremlegges i neste styremøte. Styret gjorde ikke beslutning om en ansvarsfordeling i styret. Dette tas opp igjen i neste styremøte Vedtak: Nordre Follo Idrettsråds interndokument godkjennes med de endringer som ble gjort i møtet.	
55/2025	<i>Diskusjonssak</i> Kommunens kuttliste Møtet med kommunen 10. juni ble referert muntlig. DL utarbeider og ettersender et internt notat fra møtet, og Sissel sender ut kommunen referat fra møtet.	LBC

	IR har bedt om eksempler som vises med tall og konsekvenser i forhold til drift / overtakelse av hall og uteanlegg (KG-baner) Det er en felles forståelse om at det ikke trenger å lande konkrete løsninger i 2025. Det er mål om å prøve å finne ut er hva det er interessant for idretten å gå videre med. Og Ila oktober skal det landes en prosess for videre arbeid. Det er invitert klubber til et samarbeidsmøte 17. juni for å sammen se på mulighetsrommet og hvilke tiltak idretten mener å kunne gå videre med. Alle klubber har blitt invitert til å delta. IR følger opp enkeltklubber som vi vurderer at det er spesielt viktig at deltar for å dele av deres erfaringer. Det lages en oversikt over mulighetsrom på ulike typer anlegg. Det settes en agenda og hva som skal gjennomgås i møtet.	RN NV, RN, LBC
56/2025	Diskusjonssak Evaluering av idrettsrådet Styret mener en evaluering må komme fra klubbene og fra kommunens side. Klubbene ble bedt om en evaluering gjennom Menti i lagsmøtet 20. mai – det vurderes om den tilbakemeldingen er dekkende eller om klubber skal inviteres til å gi tilbakemelding på et senere tidspunkt. OIK forespørres om IR kan ha et Tema i OIK møtet 27. august. Der kan IR gjennomgå en egevaluering. Kommunen må også gjøre egen evaluering av idrettsrådet IR følger opp vedtak fra kommunestyremøtet punkt 3 i forsøk å få til en bærekraftig fremtidig finansiering for IR. Det må avklares frister for når sak/forslag til budsjett må meldes inn, og IR må sette en plan i forhold til prosess med å få meldt sak til politisk behandling.	LBC LBC
57/2025	Beslutningssak Møteplan høsten 2025 Forslag til møteplan ble gjennomgått og korrigert i møtet Fast oppstartstid for styremøter ble satt til kl. 18:30. <u>Vedtak:</u> Det ble vedtatt styremøter følgende datoer: - Torsdag 21. august - Onsdag 24. september - Tirsdag 28. oktober - Tirsdag 25. november - Tirsdag 13. januar 2026 I tillegg ble det besluttet et arbeidsmøte 2. september hvor styret skal jobbe med arbeidsprogrammet (se sak 58/2025)	
58/2025	Diskusjonssak Oppfølging Arbeidsprogram Arbeidsprogram ble vedtatt på årsmøtet. I tillegg har IR mottatt fra IL innspill om saker og fokus som de ønsker at IR jobber videre med. For å få etablert en god plan og fremdrift i oppgavene ønsker styret at det settes opp et arbeidsmøte 2. september.	

	Anne Grete, Oskar og Lisbeth lager et opplegg for møtet, og legger til rette for god forberedelse fra resten av styret i forkant av møtet.	AGK, OK, LBC
59/2025	Orienteringssak Regnskap pr 12.06.2025 Regnskapsrapport pr 12. juni 2025 ble gjennomgått. DL ga muntlig informasjon om forventede inntekter som det er mottatt avtaler om at kommer, men som ikke er overført til konto ennå, og innkjøp av utstyr som er gjort. Styret tar rapporten til orientering.	
60/2025	Diskusjonssak Strømming av kamper i kommunens haller og anlegg. Oppfølging etter OIK behandling. Sak om strømming ble endret innfor OIK møtet etter tilbakemeldinger fra Norges Håndballforbund. For å imøtekomme NHFs innspill ble det lagt inn en alternativ innstilling fra kommunedirektøren hvor alder var definert i punkt 2 av innstillingen. Det var den alternative innstillingen som ble votert inn som OIK sin innstilling til kommunestyret. IR mener punkt 2 i innstillingen blir ivarettatt av punkt 1 og 3, og at punkt 2 potensielt vil kunne bidra til usikkerhet heller enn avklaring. IR sender en kommentar til politikere før kommunestyremøtet 18. juni. Som hovedprinsipp ønsker IR at Nordre Follo Kommune forholder seg til de retningslinjer som idretten har gjennom NIF og særforbundene.	NV
61/2025	Orienteringssak NFIR inkluderingsarbeid Idrettsrådets 3 inkluderingsprosjekter med status ble presentert for styret: - Aktivitetsguiden - SFO+ - et prosjekt gjennom kommunens prosjekt Laget rundt Barnet hvor IR tjenester er kjøpt ut for å teste ut samarbeidsmodell mellom SFO og idretten. - Bli med UT – et prosjekt med utgangspunkt i Internasjonal turekspedisjon. Målgruppen i denne delen er unge innvandrere som er alene i kommunen.	
62/2025	Diskusjonssak NFF Treningsanlegg Det er mye diskusjon og meninger i pressen om dette anlegget for tiden. IR er positiv til anlegget fordi idretten i Ski er positive. Når NFF har gjort sitt valg mht. lokasjon, og dersom valget blir Ski, vil IR engasjere seg forslagene og avtalene som etableres for å sørge for at det blir til beste for idretten i Nordre Follo. Arbeidet med arealplanlegging, hvor IR var med på informasjonsmøte i februar, følges opp i forhold til status.	LBC
63/2025	Orienteringssak Orienteringer fra SL og DL • Fordeling av treningstid og arr.tid Fordeling ferdigstilt og sendt ut. Futsal Langhus meldte for første gang inn aktive medlemmer, men har hatt lag i seriespill i flere år. Ski Futsal har meldt inn flere år. Futsal er definert som hallidrett, og økt aktivitet her	

	legger beslag på mange halltimer. Forventer at Oppegård og Kolbotn også melder inn aktivitetstall for Futsal neste år – da har lag, men har ikke meldt inn aktivitetstall. Kommentarer og spørsmål fra IL svares ut fortløpende av idrettsrådgiver. Ingen store uenigheter. Møte med NFF Oslo NFF Oslo på møte hos IR 5. juni. Møtte med DL og to fra anleggsutvalget. NFF Oslo ønsker å jobbe tettere sammen med IR – spesielt opp mot anleggsutviklingen i kommunen. Ønsker faste møter med IR i 3. kvartal, evt. med personer fra kommunen. Fortalte om prosjekt med utprøving av innfyll . Og info om Grønt Gress 2031, kan søke midler for bytte eller etablere KG. Inkludering i idrettslag – ny forvaltningsmodell NFIR er med i ordningen Inkludering i Idrettslag grunnet vår andel av barn og unge som bor i familier med vedvarende lavinntekt. Midler fra KUD som har økt bevilgning med 5 mill (=30 mill) fra 2025. Viken IK har administrert ordningen for oss, men vi har liten innsikt i den «andelen» penger som burde gå til Nordre Follo. DL har bedt om at modellen for utregning evalueres – og at vi kan forvalte egne midler. Det er foreslått en løsning hvor alle IR i ordningen får et fast grunntilskudd + en fordeling basert på antall i lavinntektsfamilier (50% vekting) og antall med innvandrerbakgrunn (50% vekting). DL i NFIR har vært med i gruppe som har gitt innspill til modell, men det er NIF som beslutter modell. Ekstramidler – fast ordning Ekstramidler som vi har fordelt 3 g. (2023, 2 g i 2024) er besluttet å bli en permanent ordning med penger fra en post i fordeling av spillemidler til idrettsformål – vi vet ikke så mye mer pt. Det er også sendt ut melding om at det kommer penger til fordeling høsten 2025 – for Nordre Follo kr. 961.709 kr. (Forrige fordeling kr. 565.562) DL samling – koordinator? DL fra hele landet var samlet i 2 dager møte i Stavanger i starten av Juni. En av diskusjonene handlet om hvorvidt arbeidet DL'gruppen gjør kan struktureres og effektiviseres bedre med mål om bedre påvirkningsarbeid og effekt. DL hadde med spørsmål fra samlingen rundt hvorvidt NFIR kan tenke seg å være med på et spleiselag rundt en evt. koordinerende stilling. NFIR er ikke uvillige til å vurdere dette, men trenger naturlig nok bedre grunnlag for å kunne vurdere dette.	
	Eventuelt Ingen saker ble meldt til eventuelt.	

Referat

Lisbeth Coste, 17.06.2025